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OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO V  BÁNOVCIACH   NAD   ONDAVOU 
 

Z Á P I S N I C A 

napísaná zo   6.   zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 
konaného  dňa 20. októbra  2023 o 17.00 hod. v kancelárii Obecného úradu 

v Bánovciach nad Ondavou 
Prítomní: 
a)  poslanci OZ: 
      Čuhaničová Mária, Gybzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Radovan,   
     Janinda Tomáš,  Maťaš Ladislav      
      Neprítomní ospravedlnení : Čuhaničová Mária- po bod č. 10/Janinda Tomáš od bodu číslo 11. 
b)  Ostatní prítomní: 
      Mgr.  Beata Baková – účtovníčka 
      Bc. Ingrid Maďarová - úradníčka OcÚ 
      Tomáš Valko – zástupca  firmy JRK, 
 
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila  a viedla  zástupkyňa starostky  obce  p. Ľudmila 
Geročová,  ktorá prítomných privítala a konštatovala, že toto bolo zvolané v súlade s § 12 odst. 1 
zákona 369/1990 Z. z.  o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. 
 
     Zároveň konštatovala, že z celkového počtu 7 poslancov OZ , na dnešnom zasadaní  sú prítomní 6 
poslanci OZ,  takže v zmysle § 12 odst. 2 zákona 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení  je  toto  
zasadnutie uznášania schopné.  

Zástupkyňa starostky  obce p. Ľudmila Geročová oboznámila  s návrhom programu rokovania 
obecného zastupiteľstva , ktorý   bol nasledovný 
     1.  Otvorenie  
    2.  Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice .  
    3.  Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. 
    4.   Návrh  VZN číslo 2 /2023, ktorým sa ruší  VZN číslo 1/2023 o určení výšky príspevku v MŠ  
          v školskom  zariadení zriadených obcou    Bánovce nad Ondavou. 
    5.  Smernica pre vnútorný  systém  obce Bánovce nad Ondavou pri  preverovaní oznámení  
        protispoločenskej činnosti 
   6.  Pravidla pre poskytovanie  sociálnej pomoci obyvateľom obce Bánovce nad Ondavou. 
   7. Pravidla pre dobrovoľnú zbierku v obci Bánovce nad Ondavou. 
   8. Zásady hospodárenia s majetkom obce.  
   9. Rozpočtové opatrenie  číslo 2/2023 zo dňa 30.6.2023 
  10. Rozpočtové opatrenie číslo 3/2023 zo dňa 20.10.2023 
  11.  Prejednanie zmeny výšky poplatku a nakladania s komunálnym odpadom na rok 2024.  
  12.  Triedený zber komunálneho odpadu v  obci Bánovce nad Ondavou – dotácia 
  13.  Príprava projektovej dokumentácie  na úpravu verejného priestranstva  „ Pri stočku“ 
  14.  Rekonštrukcia  -   Obecný dom – výzva na zateplenie  budovy  - schválenie fin. prostriedkov.     
  15.  Rôzne. 
      -  Príprava Obecných novín za rok 2023 
      -  informácia o realizácií projektu z nadácie EPH.  
      - Príprava akcie  „Mesiac úcty k starším“ 12. 11. 2023 o 15.00 hod. 
      - Michal Ďurík Bánovce nad Ond. 191 – žiadosť o úpravu odtokového jarku. 
 16.  Diskusia 
 17 . Z á v e r     
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Hlasovanie:   
Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   Janinda Tomáš,  
        Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
 
2.  Určenie zapisovateľa a  určenie overovateľov zápisnice 
 
Za  zapisovateľku poverujem  :       Mgr. Baková Beáta 
 
Za overovateľov zápisnice poverujem :   Radovan Janinda, Ľudmila Geročová 
                                   
3.   Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. : 
Posledné zasadnutie OZ sa uskutočnilo  16. júna  2023, na ktorom boli prijaté  uznesenia od čísla  28-
30 .  

Návrh na Uznesenie číslo  31 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 
I. Berie na vedomie 
   Informáciu  o plnení uznesení zo dňa  16. júna 2023. 
 
Hlasovanie:   
Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  
        Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
 
4. Návrh  VZN, ktorým sa ruší  VZN číslo 1/2023 o určení výšky príspevku v MŠ a v školskom 
zariadení zriadených obcou Bánovce nad Ondavou. 
Predkladá:  Geročová Ľudmila 
Ide o zrušenie koeficientu na financovanie MŠ a ŠJ, ktorý pripravila JUDr. Jurčová. Materiál mali 
poslanci k dispozícii pred rokovaním emailovou poštou. K predloženému návrhu neboli vznesené 
žiadne pripomienky. Bol predložený 

Návrh na uznesenie číslo  32 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 20. októbra 2023 
  
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 

 
I. prerokovalo 
   Návrh VZN, ktorým sa ruší  VZN číslo 1/2023 o určení výšky príspevku v MŠ a  v školskom zariadení  
  zriadených obcou Bánovce nad Ondavou. 
 
 Hlasovanie:   
Za:   Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   Janinda Tomáš,  
         Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
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Návrh VZN, ktorým sa ruší  VZN číslo 1/2023 o určení výšky príspevku v MŠ 
 A v školskom zariadení zriadených obcou  Bánovce nad Ondavou. 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Bánovce nad Ondavou podľa § 4 , § 6  a 11 odst. 4 písm.   g) zákona číslo 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  
 
U z n á š a sa na  
 VZN, ktorým sa ruší  VZN číslo 1/2023 o určení výšky príspevku v MŠ a v školskom zariadení 
zriadených obcou Bánovce nad Ondavou. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Radovan,   Janinda Tomáš,  
        Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 5.  Smernica pre vnútorný  systém  obce Bánovce nad Ondavou pri  preverovaní oznámení 
       protispoločenskej činnosti 
Predkladá: Ľudmila Geročová 
K tomu dodala, že  smernica sa nezverejňuje,  je k nahliadnutiu na obecnom úrade, zverejnené je len 
podanie oznámenia a jeho postup... poslanci dostali celú smernicu emailom domov. K predloženej 
smernici neboli vznesené pripomienky a bol predložený 
  

Návrh na Uznesenie číslo  33 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 20. októbra  2023 
 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. S ch v á ľ u j e 
   Smernicu pre vnútorný  systém  obce Bánovce nad Ondavou pri  preverovaní oznámení  
   protispoločenskej činnosti 
    
Hlasovanie:   
Za:   Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   Janinda Tomáš,  
         Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6.  Pravidla pre poskytovanie  sociálnej pomoci obyvateľom obce Bánovce nad Ondavou. 

Predkladá: Ľudmila Geročová 

Dodala, že Pravidla... obsahujú aj sumy, ktoré poslanci môžu upraviť. Poslanci sa nevyjadrili 

k podmienkam poskytovania sociálnej pomoci. Bol predložený  

 

Návrh na Uznesenie číslo  34 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 20. októbra  2023 
 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 



4 
 

I. S ch v á ľ u j e 
   Pravidla pre poskytovanie  sociálnej pomoci obyvateľom obce Bánovce nad Ondavou    
 
Hlasovanie:   
Za:   Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   Janinda Tomáš,  
         Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 

   7. Pravidla pre dobrovoľnú zbierku v obci Bánovce nad Ondavou. 
Predkladá: Ľudmila Geročová 
Obec má spracovaný dokument na prípady, ktoré sa už v minulosti aj stali. Obec už organizovala 
dobrovoľnú zbierku a materiál bol aktualizovaný podľa nových pravidiel. Materiál spracovala JUDr. 
Jurčová. K preloženému návrhu neboli vznesené pripomienky. Bol predložený 
 

 Návrh na Uznesenie číslo  35 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 20. októbra  2023 
 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. S ch v á ľ u j e 
    Pravidla pre dobrovoľnú zbierku v obci Bánovce nad Ondavou. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   Janinda Tomáš,  
         Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
 
 8. Zásady hospodárenia s majetkom obce. 

Predkladá: Ľudmila Geročová 
Poslanci nemali námietky k zásadám hospodárenia. Napriek limitom, ktoré sú schválené, starostka 
každý predaj, prenájom prejednáva s obecným zastupiteľstvom. V závere bol predložený  
 

 Návrh na Uznesenie číslo  36 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 20. októbra  2023 
 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. S ch v á ľ u j e 
    Zásady hospodárenia s majetkom obce s účinnosťou od 1. 11.2023. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  
        Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
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9. Rozpočtové opatrenie  číslo 2/2023 zo dňa 30.6.2023   
Predkladá: Mgr. Beata Baková 
Poslanci dostali materiál na oboznámenie ešte v lete, pripomenula poslancom výdavky do 30. 6. 
2023. 

 Uznesenie číslo  37 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 20. októbra  2023 
 

K rozpočtovému opatreniu číslo 2 /2023 zo dňa 30.6.2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou  v  súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  
 
I.  B e r i e  na vedomie  
    rozpočtové opatrenie  číslo 2/2023 zo dňa 30.06.2023. Rozpočtové  opatrenia tvorí  prílohu  
    zápisnice číslo 1.  

  
Hlasovanie:   
Za:   Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,    Janinda Tomáš,  
        Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
   
  10. Rozpočtové opatrenie číslo 3/2023 zo dňa 20.10.2023 
Predkladá: Mgr. Beata Baková 
p. Baková podala informáciu o zmene rozpočtu, v úvode oboznámila poslancov o oznámení o dotácii 
pre mestá a obce v súvislosti s negatívnymi dôsledkami inflácie. Táto suma zatiaľ nebola zahnutá do 
zmeny rozpočtu. Prvá časť sa týka cudzích prostriedkov, ktoré poslanci iba berú na vedomie a druhá 
časť zmeny sa týka schválenia presunov medzi bežným a kapitálovým rozpočtom, ostatné sumy 
opatrenia sú v kompetencii starostky obce. 
 

Uznesenie číslo  38 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 20. októbra  2023 
 

K rozpočtovému opatreniu číslo 3 /2023 zo dňa 20. 10.2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou  v  súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  
 
I.  Berie na vedomie   
    zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením číslo 3/2023 zo dňa 20. 10. 2023 v zmysle Vnútorného  
    predpisu č. 1/2010 o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo štátneho rozpočtu (ŠR), z Európskej únie   
    (EÚ), zo zahraničia poskytnutých na konkrétny účel, z rozpočtu iného subjektu verejnej správy  
   a darov, ak darca určí účel daru do rozpočtu obce.  
   Rozpočtové  opatrenie tvorí  prílohu zápisnice číslo 2.  
 
II. Schváľuje:  
     Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením číslo 3/2023 zo dňa 20. 10. 2023, ktoré tvorí prílohu  
     zápisnice číslo 3.  
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Hlasovanie:   
Za:   Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,    Janinda Tomáš,  
         Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
   
 11.  Prejednanie zmeny výšky poplatku a nakladania s komunálnym odpadom na rok 2024.  

Predkladá: Ľudmila Geročová 
navrhla zmenu výšky poplatku o 1 Euro/ os. , pretože obec má vyššie výdavky ako príjmy za poplatok 

za KO. Uvažovali sme rôzne spôsoby ušetrenia výdavkov. Chceli by sme, aby obyvatelia viac triedili 

zmesový odpad.  Dnes niektoré domácnosti majú vzhľadom na počet členov domácnosti neprimeraný 

počet smetných nádob.  

Uvažujeme aj o regulácii počtu smetných nádob na domácnosť podľa počtu členov domácnosti. 

Nakoniec sa poslanci zhodli na návrhu zvýšenia poplatku za KO z 12 Eur/os. o jedno Euro. V závere 

bol predložený  

Návrh na Uznesenie číslo  39 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  
zo dňa 20. októbra  2023 

 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. S ch v a ľ u j e 
   Výšku návrh poplatku 13 Eur/osobu za uloženie odpadu a nakladania s komunálnym odpadom 
   na  rok 2024. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
         Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
 
V ďalšej časti  p. Geročová v  spojitosti s problémom triedenia odpadu v obci informovala, že na 
dnešné zasadnutie OZ bol pozvaný i pán Tomáš Valko z firmy JRK, aby nám odprezentoval 
programové vybavenie – softvér ELVIS na získavanie dát na evidenciu množstva triedeného 
a komunálneho odpadu čipovým systémom. Prieskum by trval minimálne polroka až rok, získané dáta 
by sme spracovali a podľa toho by sme určili spôsob a výšku poplatku.  
V diskusii vystúpili 
Mataš – uviedol, že v MI tento systém funguje už rok. Koľko stojí ? 

Valko: firma sa venuje komplexne odpad. hospodárstvu. od komposterov......až po databázy odpad. 

systému. Kto koľko tvorí odpadu, kontrola počtu nádob, hlavne odkontroluje aj zberovú spoločnosť.  

Prax-nádoba sa očipuje,  nádobu navyše –si  občan dokúpi, evidencia trvá asi rok, podľa miery 

triedenia sa môže určiť výška poplatku. Firma kontroluje systém, s obcou sa nastavia ciele, či nie je 

niekde chyba, potom sa nastavuje VZN k odpadom. 

Radovan Janinda- sú aj iné firmy ? ktoré to ponúkajú?  

Valko – Iné firmy len predajú softvér a ďalej nič neriešia. My aj edukujeme, vzdelávame občanov, 

zákl. balík tvorí napr.-letáky, kampaň, fb, rozhlas, 

Cena je zložená: 
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Valko - Úvodná inštalácia ELVIS SYSTéMU -199 bez dph. Jednorázovo 

Čítačka – 850 e/bez dph 

Snímač qr koodov – 145e jednorázovo 

QR kod odolný – 8 rokov – 250ks – 25e bez dph 

QR jednorázový na tried. Zber 140e/7000ks  

Letík elvis úvodný – nie je povinný 220ks – 121e/bez dph 

Komunikačný balík-smart – tlač letákov,graf.sprac. informačné videá videá pre fb...., osvet.články – 12 

mes. postupne – 354,60/bez dph, jednorázovo 

SPOLU: 2 329,29 Eur s *DPH jednorázovo 

Paušálny popl.za systém – 130 Eur/mesačne hneď od úvodnej inštalácie, v cene je aplikácia pre 

občanov, kde si môže svoj QR kód načítať a sledovať svoj odpad. 

Zmluva bude uzatvorená na neurčito, s mesačnou výpovednou lehotou. 

Nevýhoda váženia každej kuka nádoby je, že nie všetko sa dá vytriediť- plienky a je to pre mladé 

rodiny a starších plienkovaných ľudí  diskriminačné. 

Valko-aj váha nádoby sa určuje naplnenosťou cez koeficient. Najväčšiu váhu tvorí v zmesovom 

komunálnom odpade najmä kuch. odpad. 45% a odpad zo záhrad. 

Horňak- navrhol, aby sa urobila verejná schôdza, kde by sa ľudom vysvetlilo, čo obec plánuje. Aby sa 

mohli pripraviť na separovanie zberu a výšku poplatku.... 

Geročová- schôdze sa neosvedčili, ľudia nechodia, teraz v obecných novinách ich môžeme informovať 

o tom koľko budú platiť zvýšený poplatok ak nebudú separovať. 

Rado Janinda sa prikláňa k obidvom možnostiam, aj verejná schôdza aj obecné noviny. 

Maťaš – nechajme starý systém a môžeme v januári upozorniť občanov, že podľa výšky nákladov 

roku 2023 plánujeme navýšiť poplatok. 

V závere diskusie sa poslanci dohodli, že do návrhu rozpočtu 2024 sa predbežne  zahrnie do 
výdavkov suma jednorazovej investície a paušálu na systém ELVIS vo výške cca 4 000 Eur. Zároveň 
si poslanci  pozisťujú rôzne varianty, možnosti zberu a spoplatňovania a na najbližšej schôdzi sa 
k tomu vrátia a prerokujú to znova. 
Verejnú schôdzu sa zorganizuje začiatkom roka 2024, keď budeme mať k dispozícii celkové výdavky 
za odpady za rok 2023. 
 
12.  Triedený zber komunálneho odpadu v  obci Bánovce nad Ondavou – dotácia 
Predkladá: Ľudmila Geročová 
Informovala poslancov, že Environfond nám schválil dotáciu na triedený odpad vo výške 79 754 Eur. 
Zahŕňa traktor, čelný nakladač a náves. Z vlastných prostriedkov potrebujeme uhradiť verejné 
obstarávanie. Do 3.11. 2023 musí byť ukončený proces Verejného obstarávania.  Poslanci nemali 
námietky a bol predložený 

Návrh na Uznesenie číslo  40 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 20. októbra  2023 
 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
I. S ch v á ľ u j e 
    a) realizáciu kapitálovej investície  projektu:  „ Triedený zber komunálneho odpadu v  obci Bánovce  
        nad   Ondavou,  ktorá má byť  financovaná  z poskytnutej dotácie z Environmentálneho  fondu vo  
        výške   79 754,00 Eur. 
 
    b) Realizáciu verejného obstarávania v hodnote 500,00 Eur na základe cenovej ponuky za  
        spracovanie pánom  Ing. Dušanom Hanuliakom.  
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 Hlasovanie:   

Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
         Maťaš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 13.  Príprava projektovej dokumentácie  na úpravu verejného priestranstva  „ Pri stočku“ 
Predkladá: Ľudmila Geročová 
Informovala, že pri skrášľovaní verejných  priestranstiev, treba nielen upraviť drevený kryt studne, ale 
je potrebné dať vypracovať projekt. dokumentáciu aj s historickým pozadím pri stočku. 
Dodala, že naša obec je  členom združenia MAS, v r. 2017 sme sa zapojili do výzvy o multif. Ihrisko 
s dotáciou pre jednu obec asi 37 tis. Eur. V tom čase bola cena multifunkčného ihriska 30 – 50 tis. Eur. 
Projekt sa nezrealizoval, v dnešnej dobe je cena najlacnejšieho ihriska cca 100 tis. Eur. MAS nám 
ponúkla možnosť zmeniť účel projektu. Navrhujem upraviť verejné priestranstvo pri stočku. Treba 
schváliť prostriedky na projektovú dokumentáciu. 
V rámci diskusie vystúpili: 
Gabzdylová – tieto peniaze sa musia použiť len na úpravu verejn. priestranstva ? Môžu sa použiť aj 
na úpravu priestranstva pri bývalých potravinách FRESH aj samotnej budovy ? 
Geročová – na budovu nie, lebo sú určené len na úpravu verejných priestranstiev. 
Nakoľko zo strany poslancov neboli iné pripomienky, bol predložený 
 

Návrh na Uznesenie číslo  41 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 20. októbra  2023 
 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. S ch v á ľ u j e 
    a)   Finančné prostriedky na projektovú dokumentáciu na úpravu verejného priestranstva 
           „Pri stočku“. 
    b)   Výdavky na projektovú dokumentáciu na úpravu verejného priestranstva „Pri stočku“. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
         Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté 
 
 14.  Rekonštrukcia kina  -   Obecný dom – výzva na zateplenie  budovy  - schválenie fin. 
prostriedkov.     
Predkladá: Ľudmila Geročová 
Budovu kina chceme zrekonštruovať  v novej výzve z Plánu obnovy na energetické zvýhodnenie. 
Výzva je výhodná v tom, že je bez spoluúčasti obce, s benefitmi na projekt. dokument., stav. dozor – 
čo bude v oprávnených výdavkoch. Obec zaplatí tepelný audit, VO, projektové manažérstvo. Výzva 
zatiaľ nevyšla, bude otvorená len mesiac, musíme upraviť projektovú dokumentáciu na nové 
podmienky. 
Ak bude vo výzve reálna spotreba- to nedokážeme splniť, lebo v budove sa nekúri. Ak by vyšla výzva 
s navrhovanou spotrebou, dalo by sa ušetriť 60% nákladov, čo je podmienkou výzvy. 
Ide o to, či chceme vstúpiť do výzvy, treba to vedieť vopred, aby sa na niektorých podmienkach 
začalo už pracovať, aby sa to za mesiac stihlo. 
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V rámci diskusie vystúpili: 
Radovan  Janinda- všetko,  čo je pre obec výhodné, teda bez spolufinancovania obce - treba využiť. 
Poslanci sa rozhodli, že keď vyjde výzva, starostka zvolá obecné zastupiteľstvo a podľa podmienok 
výzvy sa dohodnú či sa projekt bude realizovať alebo nie. V závere bol predložený 
 

Návrh na  Uznesenie číslo  42 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 20. októbra  2023 
 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. B e r i e   na vedomie 
   Podanú informáciu o rekonštrukcii kina – Obecný dom. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
         Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
15.  Rôzne.  
       Zástupkyňa starostky obce p. Geročová podala informáciu o : 
       a)  príprave  Obecných novín za rok 2023 
             Ku koncu roka pripravujeme noviny, Geročová vyzvala poslancov, aby sa obrátili na občanov,  
              ktorí by mali záujem dať príspevky (články, kresby, básne) do novín. Termín na uzávierku  
              materiálov je do 15.11.2023. 
       b)  realizácií projektu z nadácie EPH. 
             Dostali sme prostriedky aj zrealizovali drevený kryt na studňu Kráľovku.  
        c)  Príprava akcie  „Mesiac úcty k starším“ 12. 11. 2023 o 15.00 hod.  v obecnom klube, vystupuje  
             Fs Ondavčanka, deti z MŠ, súbor Hatalovčan. 
         d) Žiadosť Michala Ďuríka o úpravu odtokového jarku-  
              s pani starostkou boli pozrieť aktuálny stav. Zasypaním kanálu sa zhorší stav odtekania  
              dažďovej vody, je to hlavný kanál, kde odteká voda z ulice aj z celej obce, voda celkom zničí  
               cestu. V budúcnosti počítame s opravou tejto cesty. Už teraz pri naválových dažďoch zalieva  
               domy na Vydume.  Zamestnanec obce 2x ročne kanál kosí, vyhrabáva a odpad vyváža. 
                Ak by sa do kanála dala rúra s veľkým priemerom, navrch mriežka a tak zasypal kanál, či by   
                to nevyriešilo problém. 
               Maťaš-mriežka by problém nevyriešila, v kanály sú betónové  kocky a sú zanesené. Zasypať  
               sa dá s lomovým kameňom.  
               Geročová, pred pár rokmi sme kanály vyčistili strojovo, snažíme sa ich aj udržiavať. 
                Radovan  Janinda – sa pýtal, aký má dôvod pán Ďurik na zasypanie kanála. 
                Maťaš – Pravdepodobne chce spevniť svah a postaviť si tam nový plot. 
                Geročová – je to pravdepodobne estetická záležitosť, nemôžme ohroziť majetok ďalších ľudí  
               (Ľoch, Popovič...) 
               Záver diskusie:  
               Poslanci sa pôjdu pozrieť na stav kanála....zistia skutkový stav a podľa toho budú hľadať  
               riešenie. 
 
 16.  Diskusia 
 
Radovan  Janinda – mal dotaz, či  máme nejaké VZN o spaľovaní odpadu ? 
Geročová – je celkovo zakázané spaľovanie 
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17.  Z á v e r –  zástupkyňa starostky obce  

Nakoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, zástupkyňa starostky obce sa 
poďakovala prítomným za účasť a konštruktívne riešenie problémov  a tým zasadnutie OZ ukončila 
o 20.30 hod.    
 
 

Overovatelia zápisnice : 
 
 

       
Geročová Ľudmila ......................................... 

 
Janinda Radovan .......................................... 

         
 

Zapísala: 
Mgr. Beata  Baková      .................................. 

 
 
      

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


